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酒牌局公開聆訊結果 

Liquor Licensing Board’s Decision on Open Hearing Cases 
 

個案 
Case 
 

 酒牌局的決定 
 Liquor Licensing Board’s Decision 

Firs t  Class  
新會社酒牌申請  

 

同意簽發為期  12 個月的會社酒牌，並附加下列持牌條件：  

在任何同一時間內，處所的總人數連同職員在內不得超過 95 人。  

 
Alabar  
酒牌續期申請  

 

同意續發為期  12 個月的酒牌，除維持酒牌上原有的附加持牌條件外，並附加下列持

牌條件：  

i)  晚上 11 時後，處所的所有門窗必須保持關閉；及  

i i) 凌晨 2 時後，不得在處所內播放音樂。  

 
小雨天  
China-T Co 
新酒牌申請  

 

同意簽發為期  12 個月的酒牌。  

 

 

聆訊結果 



D r a g o n - i  
Application for Transfer and 
Renewal of Liquor Licence 
 

(a) Approved application for transfer of liquor licence; and 

(b) Pending assessment/review of the capacity limit of the premises after 11:00 p.m. by the 
Buildings Department, the Board agreed to issue a 3-month liquor licence with the retention of 
existing additional licensing conditions and the imposition of the following additional 
licensing condition: 

No more than 221 persons, including staff, shall be permitted on the premises before 
11:00 p.m. 

 

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。  
Note : Notice in writing of the Board’s decision above, together with reasons, will be given to individual applicants separately. 

聆訊結果 


